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KAJ VSE SE NOVEGA OBETA V NAŠI KS V
OBDOBJU 1981—85

Do konca oktobra naj bi pripravili
predloge samoupravnega sporazuma
o temeljih srednjeročnega plana naSe
KS. V teku je živahaa ra/prava o
skupnih potrebah in interesih kraja-
nov in krajevneskupnosti, predvsem
tudi o načinu zagotovitve potrebnih
sredstev. Podpisaiki lega sporazuma
naj bi bili obanski Sisi za komunalno
dejavnost, za otrotto varstvo, za tele-
sno kulturo in za kulturo, skupščina
občin« Ljubljana Mo*.tc-I'olje ter de-
lovni Ijudje in občani naše KS.

Samoupravni sporazum bo vsebo-
val predvsem skupne naloge ter
način urejevanja odnosov glede pri-
dobivanja, uporabe in /druževanja
sredstev za skupne potrebe.

Delovni osnutek vsebuje vrsto no-
vosti, ki pa žal zaradi pomanjkanja
sredstev v tem srednjeročnem ob-
dobju ne bodo vse prišle v poštev.
Merkator obljublja razširitev trgo-
vine na Povšetovi 71. Krajani naše
KS pa naj bi se že leta 19S1 krepčali s
»hot dog« sendviči in pleskavico v
iepinji. Predvidena sta namreč dva
kioska. Do leta 1984 naj bi dobili
prostore /a opravljanje drobnih go-
spodarskih dejavnosli (popravljalni-
ce, čistilnica in servisi). Spričo vse
večjega pritiska na tovrstne objekle v
Mostah bomo to pobudo krajani za-
cotovo toplo pozdravili.

Tudi kar se tiče urejanja prostora,
se bo naša KS polepšala. Park Kode-
lievo naj bi se prekvaliticiral v javni
park I. kategorije, urejeni naj bi bili
Turnšktno nabrežje ter končne ulice
— obraeališča (Kosovelova. Jana

Husa, Menardova in Goce Delčeva).
V ta dela pa bi se vključih tudi kra-
jani sami in prispevali k lepšemu i/-
gledu s\oje okolice delež s prosto-
\oljnim delom.

Ja»no ra/sv-etlju\o bodo do Ieta
I9N2 dobile Malejeva, Marčenko\a
in Turnškovo nabrežje. Naša KS pa
bo do leta 19S5 povezana še z enim
mostom: po\e/o\al naj bi I.itijsko in
Holjansko cesto. zgradili pa ga bodo s
sredstvi SIS po 10-!etnem proar;irmi
gradijj^cest.

Novozgrajeni vrtec na Peči 20 ježe
premajhen. Predvideno razširitev za
S0 otrok pa so z leta 1982 premaknili
na leto 1985. Ker pa je treba pro-
bleme otroškega varstva začeti reše-
vati takoj, bodo DPM, VVZ in ko-
misija /a varstvo otrok pri KS skušali
organizirati varstvo otrok v varstve-
nih družinah ter jth najprej seveda
evidentirali. Evidentirali pa bodo
tudi rejniške družine ter spremljali
položaj otrok v teh družinah. /a
otroke bi prirejali lutkovne predsta-
ve, novoletna praznovanja in ciciba-
nove urice.

Družabne prireditve pa ne bodo
samo za otfoke. Predvidena je vrsta
priložnostnih priredilev ob prazni-
kih.

To je le izvleček u osnuika samou-
pravnega sporazuma. O njem bo raz-
pravljal svet KS, ki bo tudi določil
lermine za javno razpravo. Polem
naj bi pripmvili predlog, o katerem
bo odločala skupiiiu KS. DJ


